



BIML 04 N° 807/CP

2004.09.23

Aux: Membres du CIML
Membres Correspondants de l'OIML

To: CIML Members
OIML Corresponding Members

**Objet: R 87 (E), B 10-2 (E) 2004 et
Amendement au D 2 (F)**

**Subject: R 87 (E), B 10-2 (E) 2004 and
D 2 Amendment (F)**

Chers Collègues,

Dear Colleagues,

Veillez trouver ci-joint un exemplaire de la OIML R 87 *Quantité des préemballages*, un exemplaire de la OIML B 10-2 *Listes de Contrôle pour les Autorités de Délivrance et les Laboratoires d'Essais effectuant des Essais de Type OIML*, les deux en Anglais, et un exemplaire de l'Amendement au D 2 en Français.

Please find enclosed one copy of OIML R 87 *Quantity of product in prepackages*, one copy of OIML B 10-2 *Checklists for Issuing Authorities and Testing Laboratories carrying out OIML Type Evaluations*, both in English, and one copy of the Amendment to D 2 in French.

Un nombre limité d'exemplaires supplémentaires est disponible auprès du BIML, et ces deux Publications peuvent, bien sûr, être téléchargées depuis notre site web au format PDF.

A limited number of further copies are available on request from the BIML and these two Publications may of course be downloaded from the OIML web site as PDF files.

Meilleures salutations

Best regards

Chris Pulham
Editor, B I M L